
 

 
 

       
..ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα,     16/03/2019 
 
Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
 Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Κανένας Φάκελος Μεγάλου Έργου που να αφορά στην Ήπειρο δεν έχει 

υποβληθεί προς έγκριση στην ΕΕ» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Μας έκανε άσχημη εντύπωση το γεγονός ότι, από ένα σύνολο 22 Φακέλων Μεγάλων 

Έργων ανά την Ελληνική Επικράτεια, που έχουν υποβληθεί στα αρμόδια τμήματα της ΕΕ 

και βαίνουν προς έγκριση, συνολικού κόστους 7,3 δις € περίπου και επιλέξιμου κόστους 

5,5 δις € περίπου, κανένας Φάκελος Μεγάλου Έργου που να αφορά στην Ήπειρο 

δεν έχει συμπεριληφθεί στα ως άνω αναμένοντα σχετική έγκριση από την ΕΕ.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεσθε να εντάξετε μεγάλα αναπτυξιακά έργα της Ηπείρου στα σχετικά υπό 
χρηματοδότηση από προγράμματα ανάπτυξης της ΕΕ, κατά το προσεχές διάστημα; 
 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

Βουλή των Ελλήνων 
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